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Protokół Nr XLVII/2014 

z sesji Rady Gminy Kuryłówka 

odbytej dnia 3 listopada 2014 r. 

 

W sesji udział wzięło 15 radnych na ogólną liczbę 15, co stanowi 100% frekwencji.  

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.1. 

Obradom przewodniczył P. Stanisław Kotulski Przewodniczący Rady Gminy.  

Powitał szanownych radnych, p. Tadeusza Halesiaka Wójta Gminy, p. Andrzeja Szpetnara Skarbnika 

Gminy, p. Romana Szałajko Sekretarza Gminy - Radnego Powiatu Leżajskiego, p. Józefa Błońskiego 

Dyrektora GZOS w Kuryłówce, p. Leszka Połeć Dyrektora GOK w Kuryłówce, oraz przybyłych 

sołtysów sołectw Gminy Kuryłówka. 

 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził quorum wymagane  

do podejmowania prawomocnych uchwał Rady Gminy Kuryłówka i otworzył obrady XLVII sesji Rady 

Gminy Kuryłówka.  

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Stanisław Kotulski zapytał czy do przekazanego  

w zawiadomieniu o sesji porządku obrad, radni lub p. Wójt chcą wnieść uwagi lub wnioski. 

 

Wniosków i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Proponowany porządek obrad XLVII sesji był następujący: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kuryłówka oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków oraz ustalenia dopłat do cen wody i ścieków wynikających z taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy 

Kuryłówka na okres od 1 stycznia 2015 r. do 31 grudnia 2015 r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2014 r. 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kuryłówka na lata 2014-2022. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Rada Gminy Kuryłówka przyjęła zaproponowany porządek obrad XLVII sesji Rady Gminy. 

Przystąpiono do jego realizacji. 

 

 

Ad.2. Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kuryłówka oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski poinformował radnych, że Rada Gminy 

zobligowana jest przepisami prawa do podjęcia uchwały w sprawie oceny aktualności studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kuryłówka oraz miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego.  

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Kuryłówka oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego – „za” głosowało 15 

radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako - Uchwała Nr XLVII/262/2014 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 3 listopada 2014 r. w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kuryłówka oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

 

 

Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków oraz ustalenia dopłat do cen wody i ścieków wynikających z taryf  

za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Kuryłówka na 

okres od 1 stycznia 2015 r. do 31 grudnia 2015 r. 

 

Pan Przewodniczący poprosił p. radnych o zadawanie pytań do projektu uchwały. 

 

P. Radna Z. Niemiec-Dziekan – poprosiła p. przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Leśnictwa 

o przedstawienie opinii do projektu uchwały. Pani Radna uważa, że skoro komisja jest odpowiedzialna 

za uchwałę, to komisja powinna być zwołana i powinna być wydana opinia. 

 

P. Radny S. Mazurek – przewodniczący komisji odp. p. Radnej, że posiedzenie komisji  

w sprawie wydania opinii nie odbyło się. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – skoro nie odbyło się posiedzenie komisji to nie 

ma opinii.  

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – uważa, że wszystkie komisje, które mają coś do 

powiedzenia w tej sprawie powinny się odbyć.  

 Pan Wójta zawsze mówił, że im więcej będzie przyłączy do kanalizacji (tzn. więcej 

miejscowości skanalizowanych) to będzie niższa stawka opłat za ich odprowadzanie. 

Zapytał kiedy będzie taniej? Chyba, że więcej dopłacimy, żeby było taniej. 

 

P. Wójt T. Halesiak – tak mówiłem i podtrzymuję te słowa „im więcej będzie kanalizacji  

na terenie gminy tym będzie taniej”. Do kanalizacji nie wszyscy są jeszcze podłączeni. 

Przedstawiona cena wody i cena ścieków dla odbiorców indywidualnych pozostaje na tym 

samym poziomie od 3 lat. 

O przedstawienie szczegółowo kosztów kalkulacji poproszę p. Prezesa ZGK W. Mynarta. 

  

 P. W. Mynart – Prezes ZGK w Kuryłówce Sp. z o.o. - poinformował, że po analizie roku 2013 

zażycie wody się zmniejszyło, ze względów, że przestały pobierać wodę pewne podmioty.  

Zużycie wody wynosi 137 000 m3, natomiast szacowana ilość ścieków do odprowadzenia w 2015 r. po 

uwzględnieniu podłączenia kanalizacji Brzyskiej Woli, Słobody i Wólki Łamanej szacowane jest na 

58 000 m3. Sieci te są jeszcze nie rentowne i należy do nich dopłacać.  

Co zrobić, aby się podłączyli pozostali? Na dzień dzisiejszy jest podłączone ok 35 -40 % 

odbiorców. Jeżeli doprowadzimy do podłączenie ok 80% myślę, że wówczas będzie można mówić  

o rentowności. Ok 1 500 odbiorców (gospodarstw) jest rozdrobnione na bardzo dużym obszarze,  

co powoduje również bardzo duże koszty.  

 

 P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – zapytał, co pan Wójt, p. Prezes ZGK muszą zrobić, 

aby uzyskać 80% odbiorców. Pan Wiceprzewodniczący uważa, że przy obecnych cenach za m3 

mieszkańcy będą inwestować w oczyszczalnie ekologiczne.  
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 P. W. Mynart – Prezes ZGK w Kuryłówce Sp. z o.o.- poinformował, że należy przeprowadzić 

kontrole posesji, które mają szamba i zweryfikować gdzie oddają ścieki.  

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – zapytał ile jest podmiotów posiadających szambo, 

a nie podłączonych do kanalizacji? 

 

P. W. Mynart – Prezes ZGK w Kuryłówce Sp. z o.o.- jest ok 60% (760 gospodarstw) 

niepodłączone do kanalizacji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – nadmienił, że mieszkańcy wylewają szambo do 

rowu. 

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – zapytał, kto ma prawo egzekwować wójt,  

czy p. Prezes? 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - uważa, że o egzekwowaniu będzie można mówić, 

jeżeli będzie cała gmina skanalizowana. 

 

P. Radna Z. Niemiec-Dziekan – mieszkańcy powinni mieć świadomość, że takie czyny  

są karalne. W obecnej sytuacji brak jest świadomości społeczeństwa, o karalności, ponieważ nikt tego 

nie egzekwuje. Poinformowała, że jest smrodek z kanalizacji. 

 

P. Radny Z. Waliłko – zapytał ile gmina dopłaci do kanalizacji i ścieków? W 2013 r. gmina 

dopłaciła 128 000, a w tym roku ile 200 000 czy 250 000 zł? 

 

P. Wójt T. Halesiak – odp. P. Radnemu Waliłko, że dopłata będzie podobna jak w 2013 r. 

 

P. Radny Z. Waliłko – uważa, że p. Wójt mówi nie prawdę, ponieważ przy większej ilości 

przyłączy do kanalizacji będzie trzeba więcej dopłacić. 

 

P. Wójt T. Halesiak – my robimy sieć i nie ma warunków, jaka będzie ilość przyłączy. Kontrole 

będą prowadzone po zakończeniu kanalizacji.  

 

P. W. Mynart – Prezes ZGK w Kuryłówce Sp. z o.o.- odniósł się do kosztów związanych  

z utrzymaniem kanalizacji, min. koszty są zwiększone przez niewłaściwe użytkowanie kanalizacji przez 

mieszkańców.  

Zwiększeniem kosztów jest przykład awarii przepompowni we wrześniu br. w Kuryłówce obok 

mostu na Złotej. Jedna pompa waży 300 kg i jeden z mieszkańców wrzucił cegłówkę, która znalazła się 

w przepompowni. Pompa jest duża zassała tą cegłówkę i uszkodziła prowadnicę, aby ja usunąć należało 

sprowadzić dźwig, który wyciągnie pompę z przepompowni. Koszt usunięcia takiej awarii jest kilka 

tysięcy złotych, który musi być wliczony w taryfę. 

Dla przykładu pan Prezes przedstawił kilka zdjęć, które wykonano w bieżącym roku podczas 

usuwania awarii przepompowni. Z przepompowni wyciągnięto min. szmaty, kurtki, gruz, pałeczki 

kosmetyczne itp. 

 

P. Radny J. Szczap – poinformował, skąd się biorą koszty wody i ścieków min. koszty energii, 

koszty awarii. Również ścieki z szamba są wylewane do kanalizacji. Jeżeli kanalizacja będzie 

użytkowana niewłaściwie to koszty będą rosły i będą jeszcze wyższe. 

 

P. Radny T. Łapka – poinformował, że część mieszkańców Dąbrowicy chcę się odłączyć od 

kanalizacji, ponieważ kiedy przyłączono Słobodę i część Brzyskiej Woli jest problem z zapachami. 

Należy edukować ludzi. Zapachy z kanalizacji są w domach jak i w szkole. 
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P. Radny D. Kusy – uważa, że należy zrobić dodatkowe zabezpieczenia na studzienkach, 

aby ich nie otworzyć. 

 

P. W. Mynart – Prezes ZGK w Kuryłówce Sp. z o.o.- powodem zapachów w szkole jest to,  

że wadliwie została wykonana instalacja kanalizacyjna, czyli szkoła nie ma odpowietrzenia. Na zebraniu 

wiejskim p. Rzucidło zobowiązał się do wykonania kosztorysu poprawienia kanalizacji.  

Po wyjściu na strych okazało się, że piony kanalizacyjne kończą się na równo ze stropem i jest nakryty 

wełną.  

Jeżeli jest dobrze zrobiona instalacja kanalizacyjna to w domu nie będzie zapachów z 

kanalizacji, a jeżeli tego nie będzie to będą zapachy. 

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – uważa, że edukacja mieszkańców nie pomoże.  

W Kuryłówce ludzie mówią, że zrezygnowaliby z kanalizacji i zrobiliby oczyszczalnie przydomowe, 

ale ukształtowanie terenu na to nie pozwala. Uważa, że jeżeli kanalizacja będzie tak droga to mieszkańcy 

nie będą chcieli się do niej przyłączyć.  

 

P. W. Mynart – Prezes ZGK w Kuryłówce Sp. z o.o.- w Kuryłówce od momentu powstania 

kanalizacji nie wybudowano ani jedna kanalizacji przydomowej, bo nikt nie jest zainteresowany. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – przy wysokich wodach gruntowych kanalizacja 

przydomowa nie będzie działać prawidłowo. 

 

P. Radny Z. Waliłko – miała być wybudowana swoja oczyszczalnia ścieków i nie ma. Gmina 

Potok ma swoją oczyszczalnię, a my pchamy ścieki do Leżajska. 

 

P. Radny J. Szczap – nadmienił, że opieramy się na czymś, nie znając kosztów. Zapytał czy inne 

gminy nie ponoszą kosztów? Koszt budowy oczyszczalni na dziś jest bardzo duży. Wybudowanie 

oczyszczalni w przyszłości na pewno byłoby tańsze. Koszty kanalizacji będą rosły. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – budowa oczyszczalni w przyszłości pewnie tak, 

ale gdy przyłączone zostanie ok 90-95% mieszkańców.  

 

P. Roman Szałajko – Sekretarz Gminy – wypowiedział się jako mieszkaniec gminy uważa,  

że wielu mieszkańców gminy nie ma świadomości na temat płatności i odpłatności za wodę i ścieki.  

Na ten temat należy mówić głośno i wyraźnie, aby do świadomości mieszkańców dotarło, że nielegalny 

pobór wody i odprowadzanie ścieków jest kradzieżą wszystkich mieszkańców. 

 

 Innych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 

oraz ustalenia dopłat do cen wody i ścieków wynikających z taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Kuryłówka na okres od 1 stycznia 2015 r.  

do 31 grudnia 2015 r.- „za” głosowało 11 radnych, „przeciw” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” 

4 radnych. 

Uchwała została przyjęta, jako – Uchwała Nr XLVII/263/2014 Rady Gminy Kuryłówka z dnia 

3 listopada 2014 r. - w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków oraz ustalenia dopłat do cen wody i ścieków wynikających z taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Kuryłówka na okres  

od 1 stycznia 2015 r. do 31 grudnia 2015 r.– stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
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Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2014 r. 

 

 Skarbnik Gminy p. Andrzej Szpetnar – omówił projekt uchwały. 

  

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2014 r. – „za” głosowało 15 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako - Uchwała Nr XLVII/264/2014 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 3 listopada 2014 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy  

w 2014 r. – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

P. Radny Z. Waliłko – zapytał, dlaczego nie odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu?  

Czy komisja jest zlikwidowana? 

 

P. Radny K. Lewkowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego  

i Porządku Publicznego - uważa, że nie było potrzeby zwołać posiedzenia komisji. Dotarły do mnie 

głosy, że komisja zwojuje się po to, aby wziąć pieniądze. Zmiany w budżecie są przejrzyste i można się 

z nimi zapoznać na sesji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – czasami przewodniczący poszczególnych komisji 

dzwonią dom mnie, jako przewodniczącego rady i pytają czy widzę potrzebę, aby odbyły się komisje 

posiedzenie. 

Każda zmiana w budżecie jest powiązana ze zmianą w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  

Będzie nowa rada i przed każdą sesja będzie trzeba zwoływać wszystkie komisje.  

Dziś na sesji jest wprowadzenie do budżetu kwoty 10 000 zł, przewodniczący komisji nie 

widział potrzeby zwołania komisji. Możemy o tym teraz porozmawiać. 

Możemy się zastanowić i dyskutować czy wprowadzona do budżetu kwota 10 000 zł na ochronę 

zabytków jest potrzebna. Uważam, że tak. Dobrze, że wspierane są zabytki na terenie gminy, żałuję, że 

kościół w Brzyskiej Woli nie jest zabytkowy. Dlatego, nie można go dotować. 

 

P. Radny Z. Waliłko – zarzucił, że uchwała w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Kuryłówka na lata 2014-2022 jest nie czytelna. Została napisana małym 

drukiem, który ciężko przeczytać bez powiększenia. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – komisja budżetu liczy cztery osoby, na sesji jest 

15 radnych. Komisje mają swoje posiedzenia, aby przedyskutować projekt uchwały i wydać opinię.  

Dziś może pan zadawać setki pytań do projektu uchwały. Drobny druk może pan uważa, że to celowe 

działanie. Zawsze można znaleźć podtekst.  

Proszę o zadawanie pytań do projektu uchwały. 

 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie dokonania zmian  

w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuryłówka na lata 2014-2022. 

 

Projekt uchwały omówił p. Andrzej Szpetnar Skarbnik Gminy. Poinformował, że Wieloletnia 

Prognoza Finansowa jest drukiem Ministerstwa Finansów i tabele muszą być na jednej stronie. Wydruki 

projektu uchwały są z programu i nie można ich powiększyć. 

 

P. Radny W. Borek – zapytał, na jaką kwotę jest zadłużona gmina? Czy jest to kwota 

5 629 281.36 zł.  

 

Skarbnik Gminy p. Andrzej Szpetnar – odpowiedział, że na kwotę 5 629 281.36 zł. Jest to kwota 

planowanego zadłużenia. 
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P. Radny W. Borek – wg obliczeń p. radnego kwota zadłużenia wyszła o wiele wyższa. 

 

Skarbnik Gminy p. Andrzej Szpetnar – odpowiedział, że nie ma możliwości pomyłki  

w obliczeniach, ponieważ liczy program, kwota planowanego zadłużenia wynosi 5 629 281.36 zł. 

Kiedyś zadłużenie gminy nie mogło przekraczać 60% planowanych dochodów. Do tych starych 

wskaźników mamy zadłużenie 15-16 %. Teraz każda gmina ma indywidualny wskaźnik zadłużenia, 

gdzie można spłacać tyle kredytu, że z wcześniejszych lat trzeba wygospodarować taką nadwyżkę  

z dochodów bieżących nad wydatkami bieżącymi powiększonymi o dochody ze sprzedaży majątku żeby 

z tej różnicy, co zostaje wystarczyło na spłatę kredytu.. Gmina musi mieć bardzo dużo dochodów 

bieżących i o tyle mniej wydatków bieżących, aby wystarczyło na spłatę kredytu. 

 

P. Radny D. Kusy – podziękował p. Wójtowi i Wysokiej Radzie za przyjęcie uchwały  

i przekazanie kwoty 10 000 zł na kaplicę w Dąbrowicy. 

 

Innych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kuryłówka na lata 2014-2022 – „za” głosowało 11 radnych, „przeciw” głosowało 0 radnych, 

„wstrzymało się” 4 radnych. 

Uchwała została przyjęta, jako - Uchwała Nr XLVII/265/2014 Rady Gminy Kuryłówka z dnia 

3 listopada 2014 r. o zmianie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kuryłówka na lata 2014-2022– stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 6. Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – poprosił p. radnych o zgłaszanie wniosków. 

 

P. Radny Z. Waliłko – zapytał p. Wójta czy był radnym Gminy Kuryłówka? 

 

P. Wójt T. Halesiak – odp. P. radnemu poinformował, że był radnym gminy. 

 

P. Radny Z. Waliłko – zapytał p. Wójta czy był wówczas w opozycji i czy głosował przeciw? 

 

P. Wójt T. Halesiak, – co do głosowania to różnie. 

 

P. Radny Z. Waliłko – zapytał p. Wójta „czy jak był pan radnym czy wówczas wójt zachowywał 

się w stosunku do pana tak jak pan teraz według mnie?” Trzeba mieć trochę kultury. 

 

P. Wójt T. Halesiak – pan radnym wówczas nie był i nie wie pan jak było. 

 

P. Radny Z. Waliłko – wiem, byli inni wówczas radnymi. 

 

P. Wójt T. Halesiak – zapytał p. radnego Waliłko, co jako wójt zrobił źle wg osoby radnego? 

 

P. Radny Z. Waliłko – zarzucał mi p. Wójt, że głosuję przeciw. Przecież mamy demokrację. 

 

 P. Radny T. Kyć – zgłosił wniosek o zamontowanie lampy koło transformatora.  

Podziękował za współpracę, życzył powodzenia w wyborach. 

 

 P. Radny W. Borek – weszła ustawa o wielkości czcionki jak rozwiążecie ten problem? 
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 P. Roman Szałajko – Sekretarz Gminy – odpowiedział, że można stosować różnorodne 

rozwiązania np. można przesłać projekty uchwał e – mail.  

 

P. Szałajko, jako Radny Rady Powiatu Leżajskiego oraz Sekretarz Gminy podziękował  

p. radnym za czteroletnią współpracę. Podziękował również w imieniu pracowników urzędu za 

współpracę na linii rada – urząd. 

 

 P. Radny W. Borek – dotarły do mnie głosy, że termin wywozy śmieci wielogabarytowych w 

poniedziałek jest niekorzystny. Prosiłbym o ustalenie innego terminu. Ponieważ mieszkańcy bardzo 

wcześnie wychodzą do pracy i nie mają, kiedy wystawić tych śmieci. 

 

P. W. Mynart Prezes ZGK Sp. z. o. – poinformował, że jest zdziwiony takim zarzutem. Uważa, 

że są to pojedyncze przypadki. Pan jest sołtysem proszę o informację ile jest takich osób ja do niech 

pojadę i od nich odbiorę. Jest ustalony harmonogram na całą gminę, nie można tego zmienić. Każdy 

mieszkaniec może sam na PSZO przywieść śmieci wielogabarytowe. 

 

P. Radny W. Borek – ja miałem takie zgłoszenie i to przekazuję na sesji. 

 

P. Radny K. Lewkowicz – wszystkie miejscowości mniej więcej mają określone dni odbioru 

odpadów i nie chcemy zmieniać tego. W czasie zbiórki opon z jednej z miejscowości otrzymaliśmy 

telefon z zarzutami, że pracownicy nie zabrali opon wystawionych przed posesją. Mieszkaniec twierdził, 

że opony wystawił o godz. 8.00. Po sprawdzeniu zapisu GPS zamontowanego w samochodzie okazało 

się, że samochód stał przy posesji o godz. 8.30 przez 3 min. Wówczas poinformowano mieszkańca, że 

wyjątkowo przy okazji odbioru śmieci opona zostanie zabrana.  

 

 

 Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – szanowni państwo jest to nasza ostatnia sesja 

mijającej VI kadencja Rady Gminy, chciałbym serdecznie podziękować radnym za czteroletnią 

współpracę. Uważam, że mogę powiedzieć, ze była to kadencja dobrej i owocnej współpracy. Możemy 

być zadowoleni z tych czterech lat. W każdej miejscowości nastąpiło dużo zmian, pewnie dużo jest 

jeszcze do zrobienia. Z całą odpowiedzialnością mogę stwierdzić, że współpraca rady i Wójta na pewno 

jest korzyścią dla gminy i mieszkańców. Bez względu na to, kto będzie wójtem i radnym w następnej 

kadencji życzę tej współpracy. Bez współpracy nie da się nic zrobić.  

Chcę podziękować p. Wójtowi za dobrą współpracę z radnymi, radą. Owoce naszej pracy widać.  

Dziękuję za współpracę p. Sekretarzowi, z którym bardzo dobrze się współpracowało mnie, jako 

przewodniczącemu. Dziękuję paniom od obsługi rady i wszystkim pracownikom Urzędu. 

 Jesteśmy w trakcie kampanii wyborczej prosiłbym o przeprowadzenie spokojnej kampanii. 

Skupmy się na swoich zaletach, a nie na wadach przeciwnika. 

Dziękuję wszystkim za współpracę. 

  

 P. Wójt T. Halesiak – przypomniał, że na I sesji Rady Gminy p. Przewodniczący wypowiedział 

takie sugestie, albo życzenia „żebyśmy wszyscy razem przetrwali ta kadencję”. Ja pamiętam te słowa i 

właśnie tak się stało wszyscy razem przetrwaliśmy tą kadencję mini różnych zdań do końca. 

Kadencja to ogram pracy i wysiłku wykonanego na rozwój gminy. W tej kadencji wydaliśmy na 

inwestycje, remonty, dotacje ko kościołów, sportu itp. kwotę około 30 mln zł. Z tego pozyskana dotacja 

w granicach 18-19 mln. zł. Procentowo pozyskano ok 62% środków zewnętrznych. Dużo zrobiono, ale 

jest jeszcze wiele zadań do zakończenia i nowych do wykonania.  

 Jestem wdzięczny wysokiej radzie, że pomimo braku środków finansowych podejmowała 

ryzyko wykonywania inwestycji. 

 

Serdecznie dziękuję całej radzie gminy za współpracę, a szczególnie dziękuję tym, którzy głosowali za.  

Kandydatom życzę szczęścia w wyborach, aby powstała nowa dobra rada i wójt, aby nowo 

wybrane organy mogły dobrze pracować dla dobra, rozwoju gminy i tej społeczności. 
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Innych wniosków nie zgłoszono. 

 

 

 

Ad. 7. Zamknięcie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski 

podziękował wszystkim zebranym za udział w sesji Rady Gminy, po czym zamknął obrady XLVII sesji 

Rady Gminy Kuryłówka. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 800, a zakończyła o godz. 915 

 

 

Przewodniczący  

  Rady Gminy 

 

                                                                                                      

                                                                                                    Stanisław Kotulski 

 

Protokolant: 

 

Agnieszka Kuczek 

 

 


